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Vesterbro Lokaludvalg er blevet opmærksom på, at der netop 

har været en høringsproces omkring det nye udkast til 

Folkeoplysningspolitik.  

 

Vores fagudvalg ”Kultur, Fritid, Børn og Unge” har derfor 

drøftet sagen på møde 5. februar og med interesse læst 

udkastet. Vi kan med glæde se, at der i afsnittet ”For 

byen” lægges vægt på et samarbejde med lokaludvalgene. Vi 

kan også se, at der andre steder peges på 

problemstillinger og indsatser, som er en væsentlig del af 

lokaludvalgenes opgaver og arbejde – f.eks. understøttelse 

dannelsen af flere fællesskaber, mulighederne for øget 

anvendelse af ’mellemrum’ i byen, inklusion af udsatte 

børn og voksne i foreningslivet.  

 

Vi ser frem til et tættere samarbejde på 

folkeoplysningsområdet, men det skaber stor forundring, at 

lokaludvalgene ikke er blevet hørt. Vi mener, at det 

indgår som en forpligtelse i ”kommissorium for 

lokaludvalg” og ligger implicit i ”Samarbejdsaftale vedr. 

lokaludvalgene - mellem Kultur- og Fritidsforvaltningen og 

Økonomiforvaltningen” vedr. tidlig inddragelse, høring og 

samarbejde omkring projekter i Lokaludvalgets bydelsplan.  

 

Det faktum, at netop bydelenes foreninger danner grundlag 

for selve opstillingen af kandidater til lokaludvalgene, 

viser jo med al ønskelig tydelighed, at foreningslivet er 

en integreret del af vores virksomhed, og at 

lokaludvalgene kunne give gode input til den nye 

Folkeoplysningspolitik. 
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Sagen kommer på vores lokaludvalgsmøde 21. februar, og vi 

ser frem til at modtage jeres svar, så det kan fremlægges 

på mødet. 

 

 

Venlig hilsen 

Thomas Egholm, forperson for Vesterbro Lokaludvalg. 


